
PROTOKÓŁ Nr XXXIV/2012 
z nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  

z dnia 31 grudnia 2012 r. 
 

 
Obrady otworzył Przewodniczący RM – Janusz Wojciech Kotasiak stwierdzając 
na podstawie listy obecności prawomocność obrad.  
 
Sesja rozpoczęła się o godz. 10.00. 
 
Następnie Przewodniczący powitał gości zaproszonych na sesję. 
 
W sesji udział wzięli: 
 

1. Radni RM – zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1  
do protokołu).  

2. Prezydent Miasta – Jarosław Wilczyński 
3. Wiceprezydent Miasta – Paweł Górniak 
4. Sekretarz Miasta – Marzena Dębniak 
5. Skarbnik Miasta – Elżbieta  Pichór 
6. Przedstawiciele lokalnej prasy, radia i telewizji kablowych. 

 
Nieobecni radni: Małgorzata Krysa - Kowal, Stanisław Sulik. 
 
I. Podjęcie uchwał w sprawie:  
 
1)Przewodniczący RM – J.W. Kotasiak – Przechodzimy do realizacji naszego 
porządku, programu. Informuję, ze wszystkie projekty uchwał Państwo 
otrzymali drogą elektroniczną, ale także i w formie papierowej. Zatem mamy  
w zasadzie do rozpatrzenia 3 uchwały i jako czwarty punkt proponuję wolne 
wnioski, jeżeli takie są. Wiem, ze dzisiaj jest dzień Sylwestra, więc każdy 
wolałby jak najszybciej i najskuteczniej tą naszą dzisiejszą sesję przeprowadzić, 
dlatego zaczynamy obrady. Szanowni Państwo Radni! Projekt uchwały 
zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec  
i następne uchwały też dotyczą kwestii budżetowych. Prosiłbym Pana 
Przewodniczącego Komisji Budżetowej o stanowisko Komisji, która dziś 
zebrała się o godz. 9.15 rano. 
Przewodniczący Komisji Budżetu RM – H. Rożnowski – Panie 
Przewodniczący! Panie Prezydencie! Wysoka Rado! Tak, jak Pan 
Przewodniczący zauważył, Komisja dzisiaj obradowała w pełnym składzie  
i chcę powiedzieć, ze wszystkie te projekty uchwał przygotowane na dzisiejszą 
sesję nadzwyczajną uzyskały pozytywną opinię Komisji. 
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Przewodniczący RM – J.W. Kotasiak – Dziękuję bardzo. Wobec tego, odnośnie 
pierwszej uchwały – zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2012 – czy są jakieś uwagi, zapytania 
Państwa Radnych w tej sprawie? Jeżeli nie widzę, ich nie ma, to proszę  
o głosowanie. Kto jest za przyjęciem tego projektu uchwały – proszę, ręka  
do góry. Dziękuję bardzo. Kto jest przeciwny? Kto się wstrzymał? Nie widzę. 
Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie 21 głosami obecnych  
a sali Państwa Radnych. 
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zm. uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2012 r.  
 
Patrz uchwała Nr XXXIV/161/2012 – załącznik nr 2 do protokołu. 
 
2) Przewodniczący RM - J. W. Kotasiak – Druga uchwała, jak wszyscy wiemy 
doskonale, jest pochodną poprzedniej – zm. uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2012 
– 2023. Stanowisko Komisji znamy, zatem pytanie do Państwa Radnych, czy są 
jakieś uwagi, zapytania do treści projektu uchwały, proszę bardzo. Nie widzę.  
W związku z tym proszę o głosowanie. Kto jest za przyjęciem tegoż projektu 
uchwały, proszę, ręka do góry. Dziękuję serdecznie. Kto jest przeciwny? Kto się 
wstrzymał? Nie widzę. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta  
21 głosami obecnych na sali radnych, czyli jednogłośnie. 
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zm. uchwałę w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2013 – 2023. 
 
Patrz uchwała Nr XXXIV/162/2012 – załącznik nr 3 do protokołu. 
 
3)Przewodniczący RM – J.W. Kotasiak – I uchwała trzecia – w sprawie 
niezrealizowanych kwot wydatków zamieszczonych w budżecie Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2012, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego. Także stanowisko Komisji Budżetowej znamy. Jeżeli Państwo 
Radni mają jakieś uwagi, zapytania, bardzo proszę. Skoro nie widzę, w związku 
z tym proszę o głosowanie. Kto jest za przyjęciem tegoż projektu uchwały, 
proszę rękę do góry. Dziękuję bardzo. Kto jest przeciwny? Kto się wstrzyma? 
Nie widzę. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie 21 głosami 
obecnych na sali radnych.  
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie niezrealizowanych kwot 
wydatków zamieszczonych w budżecie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na rok 
2012, które nie wygasają z upływem roku budżetowego. 
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Patrz uchwała Nr XXXIV/162/2012 – załącznik nr 4 do protokołu. 
 
II. Sprawy różne: 
 
Przewodniczący RM - J. W. Kotasiak - Zatem podjęliśmy uchwały, które były  
w programie. Pozostaje jedynie sprawa – wolne wnioski. Jeżeli są jakieś uwagi, 
bardzo proszę, Pan Radny Duda, bardzo proszę. 
Przewodniczący Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” – Z. Duda – Panie 
Przewodniczący! Panie Prezydencie! Drodzy Radni! W imieniu Klubu „Prawa  
i Sprawiedliwości” chcieliśmy Państwu Radnym, Panu Prezydentowi  
i pracownikom Urzędu życzyć wszystkiego najlepszego i żeby ten nowy rok był 
lepszy od poprzedniego. Dziękuję bardzo. 
Przewodniczący RM - J. W. Kotasiak – Dziękujemy bardzo. 
Prezydent Miasta - J. Wilczyński – Panie Przewodniczący! Jak mogę prosić  
o głos… 
Przewodniczący RM - J. W. Kotasiak – To już nie siadamy wobec tego. 
Prezydent Miasta - J. Wilczyński – No możemy nie siadać. Ja też chciałem 
Państwu podziękować, przeprosić za ten sylwestrowy poranek, że Państwa 
fatygowałem, ale służba nie drużba, jak mawiają. Szanowni Państwo! Na 
dzisiejszy wieczór życzę Państwu szampańskiej zabawy. A na 2013 rok życzę 
tego, co i sobie – żeby „13” nas nie prześladowała, żeby on wbrew tej „13” był 
dla nas wszystkich szczęśliwy, żebyśmy się uporali z wszystkimi problemami, 
żeby zdrowie dopisywało, siłą, energia i uśmiech na co dzień. Wszystkiego 
najlepszego na 2013 rok. Wszystkich również Państwa zapraszam dzisiaj  
na Rynek na godzinę 22, gdzie wspólnie z mieszkańcami będziemy o północy 
witać ten 2013 rok. Ten 2012 – podsumowując – przeżyliśmy, mimo, że miał 
być koniec świata, może i przeżyjemy 2013, gdzie końca świata nie 
zapowiadają. Dziękuję. 
Przewodniczący RM - J. W. Kotasiak – Dziękuję bardzo. 
Przewodniczący Klubu Radnych „Twój Ostrowiecki Samorząd”  
– M. Kuszewski – Panie Przewodniczący! Ponieważ życzeń nigdy nie jest za 
wiele, dlatego też w imieniu swoim i całego Klubu „Twojego Ostrowieckiego 
Samorządu” dla Pana Prezydenta, dla wszystkich Radnych, dla Pana 
Przewodniczącego, wszystkich zebranych na tej sali – wszystkiego najlepszego, 
szczęśliwego nowego roku. Dziękuję. 
Przewodniczący RM - J. W. Kotasiak – Dziękuję bardzo. 
Przewodniczący Klubu Radnych Sojuszu Lewicy Demokratycznej  
– H. Rożnowski  – Proszę Państwa! Nie będę gorszy. Widzę, że dobrze się stało, 
że spotykamy się dzisiaj Panie Prezydencie, bo to jest taka ostatnia chwila, żeby 
sobie życzenia złożyć - przede wszystkim zdrowia dla wszystkich Państwa, 
Państwa rodzin, żebyśmy się spotkali w tym nowym roku w nie gorszej 
atmosferze niż była w tym roku i żeby rok nadchodzący nie był gorszy od tego, 
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który odchodzi. Także wszystkiego najlepszego, żebyśmy się spotkali  
w zdrowiu, w szczęściu w przyszłym roku. 
Przewodniczący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej – R. Martynowski – 
Zwracam się również z życzeniami wszystkiego dobrego w nowym roku. 
Przewodniczący RM - J. W. Kotasiak – Dziękuję. Wobec tego, szanowni 
Państwo Radni, Przewodniczący ma na końcu głos. Chciałem dołączyć się do 
tych życzeń. Ogromnie mi miło, że wszyscy Państwo dzisiaj sobie składają 
życzenia. Ja również chciałbym do tych życzeń się dołączyć i podziękować 
Państwu Radnym za rok wytężonej, naprawdę wartościowej dla miasta pracy, 
nieraz nie zgadzaliśmy się, nieraz byliśmy innego zdania, ale na tym polega 
istota demokracji. Ja dziękuję Państwu za to żywe włączenie się do działalności, 
w ogóle do wizerunku miasta. Panu, Panie Prezydencie, życzę już na rok 
przyszły, żeby Pan dzielnie tą władzę sprawował, z korzyścią dla mieszkańców, 
oczywiście żebyśmy jak najczęściej byli ze sobą zgodni w decyzjach, które Pan 
nam proponuje do podjęcia, obyśmy wszyscy zostali przy dobrym zdrowiu i za 
rok w komplecie się jeszcze raz spotkali przed upływem kadencji. Wszystkiego 
najlepszego Państwu życzę. Dziękuję.  
Jeżeli Państwo już nie mają  żadnych takich zdań, dziękuję bardzo Państwu 
Radnym za życzenia, które Przewodniczący wszystkich klubów byli uprzejmi 
przedstawić. Niemniej jednak, jeszcze nie zamykam tego punktu, chociaż miał 
on taki uroczysty charakter. Jeżeli są jakieś takie życiowe bieżące sprawy, to 
bardzo proszę. Jeżeli nie – a nie widzę – w związku z tym zamykam XXXIV 
sesję Rady Miasta Ostrowca w dniu 31 grudnia. 
 
Sesja Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego zakończyła się o godz. 10.15. 
 
 
Protokołowała:                                           Przewodniczył: 
 

mgr E. Kaniewska     Przewodniczący Rady Miasta 

       mgr Janusz Wojciech Kotasiak 

   


